
 

 
 

  
 

 
 

 

 

  
 

 

 
 

 

 

 

 

Přinášíme ohlédnutí za rokem 2011. Fotbalové dění bylo ve znamení mládeže – do 

soutěžních turnajů se zapojili naši elévové, dorostenci vedou krajskou soutěž   

a úspěšně jsou zapojováni do A-mužstva. Rozlosování a tabulky po podzimní části 

soutěží nejdete v příštím čísle  Zpravodaje a brzy i na webu Města Proseč. 

 

HLEDALI JSME  (A NAŠLI JSME) TALENTY PROSEČSKÉ KOPANÉ 
Skutečně mnoho talentů objevil loňský turnaj v tělocvičně ZŠ. Uspořádal ho Fotbalový klub Proseč ve spolupráci se ZŠ Proseč a 

Ergotepem.   Potěšující zejména je, že turnaj byl impulsem pro obnovení činnosti prosečské přípravky.                  

TURNAJE ELÉVŮ OPĚT NA NAŠEM HŘIŠTI 
Obnovení přípravy nejmenších fotbalistů je určitě dobrým znamením pro celkovou koncepci prosečské kopané. Chlapce –  

a dokonce i dívky – připravují trenéři Jan Síla a Kamil Sodomka.  A je skvělé, že rodiče vytvořili kolem dětí sehraný tým  

a doprovází je na turnajích.  Fotbalové mládeže ve větších městech kolem nás ubývá. Proto zaplněná hřiště nejmenšími obzvláště 

potěší.                 

 
BLAHOPŘEJEME ! 

Významné životní jubileum oslaví počátkem února pan 

Ota Dvořák. Vyrůstal ve sportovní rodině, která žila 

fotbalem a ve své době i hokejem. Po dlouhá léta 

oblékal dres Proseče a svoji fotbalovou kariéru 

doposud neukončil. Nastupuje pravidelně za starou 

gardu. Dlouhá léta také významně podporuje 

prosečský fotbal. Fotbalový klub touto cestou Otovi 

děkuje za jeho působení v prosečské kopané. Do 

dalších let přeje pevné zdraví, spokojenost a radost! 

A mnoho dalších minut na fotbalovém trávníku ! 

Ota Dvořák - první stojící hráč -  vedle něho vlevo stojí 

jeho tatínek, který prosečskému sportu zasvětil  celý život.  
 

 

Poznáte další hráče?  Pište: jiri.herynek@email.cz. 



 

 
 

  
 

 
 

 

 

  
 

 

 
 

 

 

 

 

 

První ročník turnaje v malé kopané byl zvláštní především svým názvem.  Pohár pro vítěze totiž věnovalo MĚSTO PROSEČ! 

Poslední červnový víkend se na prosečském hřišti sešlo 13 mužstev k sehrání turnaje. Současní i někdejší fotbalisté, ale i amatéři, 

kteří fotbal aktivně nehráli, prosečští i hráči z Pardubic či Litomyšle – to byla sestava pro pěknou letní sobotu. A k tomu spousta 

spokojených diváků a chutné občerstvení.  A tak se všichni těší na II. ročník, který fotbalový klub uspořádá 23.června t.r.                 

ZVEME VÁS NA FOTBALOVÝ PLES ! 
V sobotu  11.února 2012 pořádá v prosečské sokolovně fotbalový klub ples. K dobré pohodě zahraje pardubická skupina ALFA 

MIX . Chutné občerstvení pro návštěvníky připraví restaurace U Toulovce. Přijďte se pobavit a podpořit činnost naší mládeže!              

REKONSTRUKCE KABIN ZAPOČALA 
Do zahájení jarních zápasů bude dokončena rekonstrukce fotbalových kabin. Jsou prováděny nejnutnější opravy interiéru. Především 

pak sprch, které byly už v havarijním stavu a neodpovídaly hygienickým předpisům.  Čistého a příjemného prostředí si užijí nejen 

prosečští fotbalisté – bude i vizitkou našeho města pro hosty z celého kraje. Děkujeme všem, kteří se o akci zasloužili, především 

Městu Proseč. 

 

 
 

Více informací o prosečském fotbalu, výsledky, tabulky i 

fotografie brzy naleznete na webu města Proseč, pro který 

připravujeme stránky z fotbalového života.  Informace o sezoně 

2012 ještě před začátkem soutěží v příštím Zpravodaji. 

Přípravné práce v kabinách provedli fotbalisté, čímž ušetřili finance……  

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  Fotbalový speciál zpracoval Jiří Herynek 

NELZE JEN ČEKAT PODPORU 
Náklady na činnost fotbalového klubu stále 

rostou, sponzoři ubývají…. Proto musí klub 

zvýšit aktivitu při spolufinancování. Pro 

tento rok proto připravuje více 

společenských akcí. Tou první bude 

Josefovská zábava, dále  v létě diskotéky a 

na podzim Kateřinská. Těšíme se na vás ! 


